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Jelenlévők a Küldöttgyűlés részéről:

1. Czotter Júlia

2. Czegle Péter

3. F. Tóth Balázs

4. Hercz Máté

5. Horváth Stella Gréta

6. Kovács Ákos

7. Meskó Zita Csenge

8. Németh Virág

9. Paulik Krisztina Beáta

10. Rácz Jázmin

11. Sferra Evelin Gerda

12. Szabó Éda Zsófia

13. Zeöld Ákos
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Jelenlévők az Elnökség részéről:

1. Fejes Zsófia Elnök

2. Németh Fanni Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Layton Sandra Szervezetfejlesztésért felelős alelnök

5. Szántó Lili Gazdasági Bizottság elnöke

6. Deák Barbara Diákjóléti Bizottság elnöke

7. Wawra Máté Kommunikációs Bizottság elnöke

8. Lillik Dóra Külügyi Bizottság elnöke

9. Osztényi Dóra Tanulmányi Bizottság elnöke

10. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

11. Czingráber Péter Perspektíva főszerkesztő

Vendégek:

1. Bérczes Borbála

2. Besenyei Bence Titusz

3. Csordás Dorottya

4. Diczkó Dalma

5. Domboróczky Balázs

6. Hegedűs Dávid

7. Hősi Rezső

8. Karászi Renáta

9. Kardos Gábor

10.Kilényi Emma

11. Király Eszter

12.Kovács Noémi

13.Könczöl Luca

14.Maller Hanga

15.Nagy Anna
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16.Sárközy Gergő

17.Szupkay Benedek

18.Tarnóczy Ticián

19.Túri Dorottya

20.Vida Veronika

Jelenlévők az Ellenőrző Bizottság részéről:

1. Demetrovics Hanna

2. Szóráth Blanka

Fejes Zsófia 18:06-kor megnyitja az ülést és köszönti a Küldöttgyűlés tagjait. Az Ellenőrző
Bizottság elvégzi a mandátum ellenőrzést és megállapítja, hogy a Küldöttgyűlés 12
mandátummal határozatképes. Szóráth Blanka elmondja, hogy a meghívó és a szükséges
előterjesztések időben kiküldésre kerültek. Fejes Zsófia felkéri Szóráth Blankát a
jegyzőkönyv vezetésére, melyet a Küldöttgyűlés szimpátiaszavazással egyhangúlag elfogad.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok:

1. Az Elnökség beszámolója

2. A 2023-as költségvetési beszámoló ismertetése

3. A 2024-es Hallgatói Önkormányzati választások eredményeinek

ismertetése

4. A megválasztott Elnök programjának bemutatása

5. Az elnökség kinevezése és programjának bemutatása

6. Elnökségi tagok megválasztása

7. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása

8. Hallgatói tagok delegálása kari bizottságokba és az EHÖK

Küldöttgyűlésbe

9. Búcsúbeszédek

10.Egyebek
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A napirendi pontokat a Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag
elfogadja.

1. Az Elnökség beszámolója

Fejes Zsófia köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és elmondja, hogy nem
szeretné kiegészíteni a beszámolóját. Fejes Zsófia arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Német Fanni is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a beszámolóját,
azzal, hogy június 4-én részt vett egy Alapszabály Műhelyen, június 5-én pedig egy EHÖK
Küldöttgyűlésen.

Paulik Krisztina Beáta azzal a kérdéssel fordul Németh Fanni felé, hogy az
Alapszabály Műhelyen felmerült-e az a lehetőség, hogy a kétszakos hallgatók az előzetes
tárgyfelvétel során több mint 45 kreditet felvehessenek. Németh Fanni azt válaszolja, hogy ez
még nem vetődött fel.

Németh Fanni arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a beszámolóját. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Andrónyi Réka is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Nem áll szándékában
kiegészíteni a beszámolóját és arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el azt. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Layton Sandra is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és elmondja, hogy nem
szeretné kiegészíteni a beszámolóját. Layton Sandra arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Deák Barbara is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Nem áll szándékában
kiegészíteni a beszámolóját és arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el azt. A
Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja

Szántó Lili is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és elmondja, hogy nem
szeretné kiegészíteni a beszámolóját. Szántó Lili arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Wawra Máté is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Nem áll szándékában
kiegészíteni a beszámolóját, és arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.
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Lillik Dóra is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait, és elmondja, hogy nem
szeretné kiegészíteni a beszámolóját. Lillik Dóra arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Tóth Dorottya Panna is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti a
beszámolóját azzal, hogy június 5-én részt vett egy EHÖK Küldöttgyűlésen, továbbá aznap
este sikeresen megtartották az első tetőmozit.

Zeöld Ákos azzal a kérdéssel fordul Tóth Dorottya Panna felé, hogy minek köszönhető
az, hogy nem volt év végi Karibuli. Tóth Dorottya Panna azt válaszolja, hogy az esemény
szervezésével akadtak nehézségek, de azt reméli, hogy utódja által majd be lesz pótolva.

Tóth Dorottya Panna arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el a
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Osztényi Dóra is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait és elmondja, hogy nem
szeretné kiegészíteni a beszámolóját. Osztényi Dóra arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy
fogadják el a beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadja.

Czingráber Péter is köszönti a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjait. Kiegészíti beszámolóját
azzal, hogy a mai nap folyamán részt vett egy online ELTE Főszerkesztői ülésen. Czingráber
Péter arra kéri a Küldöttgyűlés tagjait, hogy fogadják el beszámolóját. A Küldöttgyűlés
egyhangúlag elfogadja.

2. A 2023-as költségvetési beszámoló ismertetése

Fejes Zsófia felkéri Szántó Lilit, hogy mutassa be a Küldöttgyűlésnek a 2023-as év
költségvetési beszámolót. A jelenlévők előtt kivetítőn megjelennek a költségvetési beszámoló
részletei. Szántó Lili arra kéri a jelenlévőket, hogy fogadják el a 2023-as év költségvetési
beszámolóját. A Küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadta a 2023-as költségvetési beszámolót.

A megválasztott Elnök felkéri Fejes Zsófiát az alakuló ülés levezető elnökének.

5



3. A 2024-es Hallgatói Önkormányzati választások eredményeinek

ismertetése

Fejes Zsófia felkéri Demetrovics Hannát, hogy ismertesse a Küldöttgyűlés számára a
2024-es Hallgatói Önkormányzati választások eredményeit. Egy hallgató jelöltette magát a
PPK HÖK elnöki tisztségére, aki megválasztásra került ebben a választási időszakban a
választásra jogosult hallgatók 27%-nak részvételével.

Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Lillik Dóra
nemleges választ ad. Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy vállalja-e a Hallgatói
Önkormányzat Elnökének a pozícióját , amire Lillik Dóra azt válaszolja, hogy igen.

4. A megválasztott Elnökség programjának a bemutatása

Fejes Zsófia felkéri Lillik Dórát, hogy prezentálja a Küldöttgyűlés számára a
programját.

Lillik Dóra programjával kapcsolatban azt osztja meg, hogy szeretné növelni az
átláthatóságot és a vélemények befogadását a Hallgatói Önkormányzaton belül többek között
tájékoztató anyagokkal, hallgatói fórumok szervezésével, illetve a honlapon a hallgatók
számára egy anonim visszajelző rendszer biztosításával. A nemzetköziesítés kapcsán szeretné
a Külügyi Bizottsággal folytatni a közös munkát. Több eseményt szeretne kínálni a
nemzetközi hallgatók számára, illetve a Hallgatói Önkormányzatban szeretne helyet
biztosítani egy nemzetközi hallgató számára. Mindezek mellett azt szeretné, hogy az eddigi
Hallgatói Önkormányzat munkáját folytassák, és Fejes Zsófia fejlesztő szemléletét kívánja
megőrizni. Kéri a jelenlévőket, hogy amennyiben bármi kérdésük van tegyék fel neki.

Kovács Ákos azzal a kérdéssel fordul Lillik Dóra felé, hogy az online anonim
visszajelző rendszert hogyan tervezik hirdetni. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy egy Google
Űrlap létrehozása van tervben, és megosztására a közösségi média felületeken kerülne sor.
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5. Az elnökség kinevezése és programjának bemutatása

Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy kit jelölne az Elnökhelyettes pozíciójába.
Lillik Dóra azt válaszolja, hogy Könczöl Lucát. Fejes Zsófia azt kérdezi Könczöl Lucától,
hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Könczöl Luca nemleges választ ad. Fejes Zsófia azt
kérdezi Könczöl Lucától, hogy vállalná-e az Elnökhelyettes pozíció betöltését, amire Könczöl
Luca azt válaszolja, hogy igen. Fejes Zsófia arra kéri Könczöl Lucát, hogy számoljon be
programjáról a Küldöttgyűlés számára.

Könczöl Luca beszámol arról, hogy két fő feladata közé a Hallgatói Önkormányzat
elnökének támogatása, és a Hallgatói Önkormányzat szervezetének fejlesztése, összefogása
tartozik. A Kommunikációs Bizottsággal szeretné fokozni a közös munkát annak érdekében,
hogy a hallgatók mélyebb betekintést nyerhessenek a Hallgatói Önkormányzat munkájába. A
Hallgatói Önkormányzat tagjai számára szeretne workshopokat tartani, továbbá a teljes
Elnökség szintjén tervezi megvalósítani a szombathelyi kampusz látogatását.

Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy kit jelölne a Szombathelyi ügyekért
felelős alelnök pozícióba. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy Andrónyi Rékát. Fejes Zsófia azt
kérdezi Andrónyi Rékától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Andrónyi Réka nemleges
választ ad. Fejes Zsófia azt kérdezi Andrónyi Rékától, hogy vállalná-e a Szombathelyi
ügyekért felelős alelnök pozíció betöltését, amire Andrónyi Réka azt válaszolja, hogy igen.
Fejes Zsófia arra kéri Andrónyi Rékát, hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés
számára.

Andórnyi Réka arról számol be, hogy új tisztségek kerültek megválasztásra a Savari
Egyetemi Központon, akikkel együtt tervezik felpezsdíteni a szombathelyi Pedagógiai és
Pszichológiai Kar online kommunikációját a közösségi média oldalakon. Az ELTE Savaria
Egyetemi Központ BDPK Hallgatói Önkormányzattal együttműködve megkezdődött a
Gólyahét szervezése. Egész kart átfogó programokat szeretne megvalósítani. A többi
szombathelyi karral gördülékenyebb kommunikációt szeretne kialakítani. A kisebb
közösségek népszerűsítéseit továbbra is szívügyének tekinti.

Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy kit jelölne a Szervezetfejlesztésért felelős
alelnök pozícióba. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy Layton Sandrát. Fejes Zsófia azt kérdezi
Layton Sandrától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Layton Sandra nemleges választ
ad. Fejes Zsófia azt kérdezi Layton Sandrától, hogy vállalná-e a Szervezetfejlesztésért felelős
alelnök pozíció betöltését, amire Layton Sandra azt válaszolja, hogy igen. Fejes Zsófia arra
kéri Layton Sandrát, hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára.
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Layton Sandra azt osztja meg, hogy a szervezetfejlesztés idén indult, és főként a kari
programok fejlesztésére, illetve az utánpótlásképzés aktualizálására irányult. A kari
programok kapcsán szeretne nagyobb kínálatot biztosítani a hallgatók igényeihez igazítva, és
felpezsdíteni az Önkéntes Kört. Szeretné biztosítani a Hallgatói Önkormányzat új tagjainak
integrálását, illetve a Hallgatói Önkormányzat működésének facilitálását.

Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy kit jelölne a Diákjóléti Bizottság Elnöke
pozícióba. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy Nagy Annát. Fejes Zsófia azt kérdezi Nagy
Annától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Nagy Anna nemleges választ ad. Fejes
Zsófia azt kérdezi Nagy Annától, hogy vállalná-e a Diákjóléti Bizottság Elnöke pozíció
betöltését, amire Nagy Anna azt válaszolja, hogy igen. Fejes Zsófia arra kéri Nagy Annát,
hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára.

Nagy Anna arról számol be, hogy a szociális támogatások kapcsán továbbra is szeretné
fenntartani az együttműködést a Kommunikációs Bizottsággal, hogy minél több felületen
kerüljenek meghirdetésre a pályázatok. A kari pályázatoknál szintén szeretné fejleszteni azok
meghirdetését és az átláthatóságot. Az Önkéntes Körrel szorosabb együttműködést szeretne
megvalósítani, továbbá az adománygyűjtések szervezésének hagyományát is szeretné
megőrizni.

Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy kit jelölne a Gazdasági Bizottság Elnöke
pozícióba. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy Szántó Lilit. Fejes Zsófia azt kérdezi Szántó
Lilitől, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Szántó Lili nemleges választ ad. Fejes Zsófia
azt kérdezi Szántó Lilitől, hogy vállalná-e a Gazdasági Bizottság Elnöke pozíció betöltését,
amire Szántó Lili azt válaszolja, hogy igen. Fejes Zsófia arra kéri Szántó Lilit, hogy
számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára.

Szántó Lili beszámol arról, hogy a pénzügyi keret tudatos és hatékony felhasználása
mellett, szeretné biztosítani a transzparenciát a hallgatók felé. A többi kar önkormányzatával
együttműködve szeretne biztosítani olyan színvonalas programokat a hallgatók számára, mint
például a Gólyatábor és Gólyahét.

Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy kit jelölne a Kommunikációs Bizottság
Elnöke pozícióba. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy Wawra Mátét. Fejes Zsófia azt kérdezi
Wawra Mátétól, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Wawra Máté nemleges választ ad.
Fejes Zsófia azt kérdezi Wawra Mátétól, hogy vállalná-e a Kommunikációs Bizottság Elnöke
pozíció betöltését, amire Wawra Máté azt válaszolja, hogy igen. Fejes Zsófia arra kéri Wawra
Mátét, hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára.
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Wawra Máté beszámol arról, hogy szeretné fenntartani az eddigi színvonalas
tájékoztatást, információátvitelt, emellett a színvonal további emelését interaktív közösségi
média funkciók használatával tervezi elérni. Szeretné megőrizni a szoros együttműködést a
többi Bizottsággal, különösen a Rendezvényszervező- és a Külügyi Bizottsággal. Tervezi
kialakítani a Bizottságok egységes kinézetét a weblapon, illetve szeretne hangsúlyt fektetni a
honlap aktualizálására, modernizálására. Továbbra is tervezi fenntartani a #mediagroup
workshopok megtartását, és az ezeken való részvétel lehetőségét szeretné biztosítani minden
hallgató számára, akit érdekel a fotózás és a videózás. A Perspektívával szeretné megőrizni az
együttműködést, illetve tervez elindítani egy TikTok felületet, hogy a hallgatók számára a
legaktuálisabb módon történjen az információátadás.

Paulik Krisztina Beáta azzal a kérdéssel fordul Wawra Máté felé, hogy milyen
szervezetekkel tervez együttműködni. Wawra Máté azt válaszolja, hogy a
Rendezvényszervező- és a Külügyi Bizottság mellett a Nemzetközi Irodával.

Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy kit jelölne a Külügyi Bizottság Elnöke
pozícióba. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy Csordás Dorottyát. Fejes Zsófia azt kérdezi
Csordás Dorottyától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Csordás Dorottya nemleges
választ ad. Fejes Zsófia azt kérdezi Csordás Dorottyától, hogy vállalná-e a Külügyi Bizottság
Elnöke pozíció betöltését, amire Csordás Dorottya azt válaszolja, hogy igen. Fejes Zsófia arra
kéri Csordás Dorottyát, hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára.

Csordás Dorottya beszámol arról, hogy két fő célja a hallgatói mobilitás támogatása,
és a külföldi hallgatók integrálása. Előbbi kapcsán a Nemzetközi Irodával együttműködve
terveznek összeállítani tájékoztató csomagokat az Erasmus+ programmal kapcsolatban. A
kiutazó hallgatók mentális egészségét szem előtt tartva a szükséges információk és támogatás
biztosításával szeretné segíteni a kiutazásra való felkészülést, valamint a hazaérkező hallgatók
mobilitás utáni visszailleszkedésére is külön figyelmet fordítanának. A visszatérő hallgatók
számára szeretnének munkát biztosítani a Külügyi Bizottságban, Nemzetközi Mentor Körben,
és az ESN köreiben. A Rendezvényszervező Bizottsággal szorosan együttműködve tervez
programokat biztosítani a külföldi hallgatók számára, és a Nemzetközi Mentor Kör is
potenciális lehetőséget teremtene az integrálódásra. A hosszú távú tervek között szerepel
külföldi csereprogramok, kiutazások szervezése. Szeretné megvalósítani a Buddy rendszert,
ami egy külföldi hallgatók integrálását segítő program lenne, ahol a külföldi hallgatók magyar
hallgatókkal kerülnének összeköttetésbe. Mindezek mellett szeretné elődje munkáját
továbbvinni, és azt saját kreativitásával színesíteni.

Zeöld Ákos azzal a kérdéssel fordul Csordás Dorottya felé, hogy milyen programokba
tervezik bevonni a külföldi hallgatókat. Csordás Dorottya azt válaszolja, hogy a
Rendezvényszervező Bizottság programjait szeretné nemzetközítesíteni, mint például a már
korábban megvalósult angol filmvetítés.
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Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy kit jelölne a Rendezvényszervező
Bizottság Elnöke pozícióba. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy Maller Hangát. Fejes Zsófia azt
kérdezi Maller Hangától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Maller Hanga nemleges
választ ad. Fejes Zsófia azt kérdezi Maller Hangától, hogy vállalná-e a Rendezvényszervező
Bizottság Elnöke pozíció betöltését, amire Maller Hanga azt válaszolja, hogy igen. Fejes
Zsófia arra kéri Maller Hangát, hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára.

Maller Hanga megosztja, hogy elődje nyomdokaiba lépve szeretné továbbvinni az
eddigi hagyományokat, továbbá a Szervezetfejlesztésért felelős alelnökkel szoros
együttműködést tervez a rendezvények fejlesztésével kapcsolatban. A kulturális programok
kapcsán a hatalmas sikerre való tekintettel szeretné továbbvinni a Kazinczy utcai épület
tetőkertjén tartott mozit, emellett az Animátori Körrel továbbra is szoros együttműködést
szeretne fenntartani.

Hercz Máté azt kérdezi Maller Hangától, hogy a jövőben várható-e Csocsóbajnokság,
amire Maller Hanga azt válaszolja, hogy igen.

Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy kit jelölne a Tanulmányi Bizottság
Elnöke pozícióba. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy Osztényi Dórát. Fejes Zsófia azt kérdezi
Osztényi Dórától, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Osztényi Dóra nemleges választ
ad. Fejes Zsófia azt kérdezi Osztényi Dórától, hogy vállalná-e a Tanulmányi Bizottság Elnöke
pozíció betöltését, amire Osztényi Dóra azt válaszolja, hogy igen. Fejes Zsófia arra kéri
Osztényi Dórát, hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára.

Osztényi Dóra arról számol be, hogy két fő ágra tudná felbontani a programját. Az
első az érdekképviselet biztosítása, a második pedig a tájékoztatás, elérhetőség a hallgatók
számára. Az első cél érdekében továbbra is szeretné biztosítani a kétoldalú kommunikációt,
együttműködést a Tanulmányi Hivatallal, Tanulmányi Bizottsággal, Intézeti Tanácsokkal. A
második cél elérésére szeretne kialakítani egy tanulmányi kisokost, amiben a beiratkozástól
egészen a diploma megszerzéséig szerepelnének a fontosabb információk a hallgatók
számára. Mindezek mellett szeretne hangsúlyt fektetni a kari tudományos körök, és a delegált
kör népszerűsítésére.

Paulik Krisztina Beáta azzal a kérdéssel fordul Osztényi Dórához, hogy terveznek-e
olyan online eseményt szervezni, ahol a hallgatók beszámolhatnak a Tudományos Diákkörben
szerzett tapasztalataikról. Osztényi Dóra azt válaszolja, hogy még nem gondoltak rá, de jó
ötletnek tartja, viszont ő inkább személyes formában valósítaná meg.
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Fejes Zsófia azt kérdezi Lillik Dórától, hogy kit jelölne a Perspektíva főszerkesztő
pozícióba. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy Czingráber Pétert. Fejes Zsófia azt kérdezi
Czingráber Pétertől, hogy tud-e összeférhetetlenségről, amire Czingráber Péter nemleges
választ ad. Fejes Zsófia azt kérdezi Czingráber Pétertől, hogy vállalná-e a Perspektíva
főszerkesztő pozíció betöltését, amire Czingráber Péter azt válaszolja, hogy igen. Fejes Zsófia
arra kéri Czingráber Pétert, hogy számoljon be programjáról a Küldöttgyűlés számára.

Czingráber Péter azt osztja meg, hogy az előző évben sok kitűzött célt sikerült
megvalósítani, de ezzel együtt nem értek véget a fejlesztések. Jelenleg a Perspektívánál a
szépirodalmi vonal uralkodik, és ezt szeretné színesíteni a szerkesztőségen belül kulturális
programok által, emellett a kari öntevékeny körök segítségével szeretné megmutatni a
hallgatók számára a kari közéletet. Az előző szemeszterben sor került a nemzetközi rovat
létrehozására, azonban szeretne még több hangsúlyt fektetni a külföldi hallgatók
megszólítására, integrálására, amit a Külügyi Bizottsággal együttműködve tervez
megvalósítani.

6. Elnökségi tagok megválasztása

Fejes Zsófia felkéri Diczkó Dalmát, Hegedűs Dávidot és Demetrovics Hannát a
szavazatszámláló bizottságba. Elfogadják a felkérést. Ezek után az Ellenőrző Bizottság
kiosztja a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjainak a szavazólapokat. Miután minden tag leszavazott,
a szavazatszámláló bizottság összegyűjti a szavazólapokat és elhagyják a termet. Miután
megszámolták a szavazatokat visszatérnek a terembe és Demetrovics Hanna közli a
jelenlévőkkel a szavazás eredményét, miszerint:

A Küldöttgyűlés 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Könczöl Luca
megválasztását az Elnökségbe, Elnökhelyettes pozícióba.

A Küldöttgyűlés 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Andrónyi Réka
megválasztását az Elnökségbe, Szombathelyi ügyekért felelős alelnök pozícióba.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Nagy Anna
megválasztását az Elnökségbe, Diákjóléti Bizottság Elnöke pozícióba.

A Küldöttgyűlés 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Szántó Lili
megválasztását az Elnökségbe, Gazdasági Bizottság Elnöke pozícióba.

A Küldöttgyűlés 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Wawra Máté
megválasztását az Elnökségbe, Kommunikációs Bizottság Elnöke pozícióba.

A Küldöttgyűlés 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Csordás
Dorottya megválasztását az Elnökségbe, Külügyi Bizottság Elnöke pozícióba.

A Küldöttgyűlés 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Maller Hanga
megválasztását az Elnökségbe, Rendezvényszervező Bizottság Elnöke pozícióba.
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A Küldöttgyűlés 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Osztényi Dóra
megválasztását az Elnökségbe, Tanulmányi Bizottság Elnöke pozícióba.

A Küldöttgyűlés 13 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Czingráber
Péter megválasztását az Elnökségbe, Perspektíva főszerkesztő pozícióba.

Fejes Zsófia megköszöni szavazóbizottság munkáját, és gratulál a megválasztott
csapatnak. Fejes Zsófia átadja a szót Lillik Dórának, aki szintén gratulál a megválasztott
Elnökségnek.

7. Az Ellenőrző Bizottság tagjainak megválasztása

Az Ellenőrző Bizottság kiosztja a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjainak a szavazólapokat.
Miután minden tag leszavazott, a szavazatszámláló bizottság összegyűjti a szavazólapokat és
elhagyják a termet. Miután megszámolták a szavazatokat visszatérnek a terembe és
Demetrovics Hanna közli a jelenlévőkkel a szavazás eredményét, miszerint:

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Karászi Renáta
megválasztását az Ellenőrző Bizottságba tagként.

8. Hallgatói tagok delegálása kari bizottságokba és az EHÖK

Küldöttgyűlésbe

Lillik Dóra ismerteti a Küldöttgyűlés számára a delegálásokat. Lillik Dóra felkéri az
Ellenőrző Bizottság tagjait, hogy osszák ki a kari bizottságokba és az EHÖK Küldöttgyűlésbe
való delegálásokról szóló szavazólapokat a Küldöttgyűlés jelenlévő tagjainak. Miután minden
tag leszavazott, a szavazatszámláló bizottság összegyűjti a szavazólapokat és elhagyják a
termet. Miután megszámolták a szavazatokat visszatérnek a terembe és Szóráth Blanka közli a
jelenlévőkkel a szavazás eredményét, miszerint:

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Könczöl Luca
delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Wawra Máté
delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Karászi Renáta
delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Szóráth Blanka
delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként.
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A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Csordás
Dorottya delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Benedek Balázs
delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Nagy Anna
delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Maller Hanga
delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Kotroczó Evelin
delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Schenek
Boglárka delegálását a Kari Tanács Hallgatói Frakciójába póttagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Széchényi
Ágnes delegálását a Tanulmányi Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Könczöl Luca
delegálását a Tanulmányi Bizottságba póttagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Szóráth Blanka
delegálását a Tanulmányi Bizottságba póttagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Nagy Anna
delegálását a Kari Ösztöndíj Bizottságba elnökként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Layton Sandra
delegálását a Minőségbiztosítási Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Nagy Anna
delegálását a Hallgatói Fegyelmi és Etikai Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Osztényi Dóra
delegálását a Rekrutációs Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Könczöl Luca
delegálását a Rekrutációs Bizottságba póttagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Osztényi Dóra
delegálását a Kreditátviteli Bizottságba tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Wawra Máté
delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Könczöl Luca
delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe tagként.

A Küldöttgyűlés 11 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta Csordás
Dorottya delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe tagként.

A Küldöttgyűlés 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta Maller Hanga
delegálását az EHÖK Küldöttgyűlésbe tagként.
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Lillik Dóra megköszöni a Szavazatszámláló Bizottság munkáját.

9. Búcsúbeszédek

Lillik Dóra arra kéri az Elnökség leköszönő tagjait, hogy mondják el
búcsúbeszédeiket.

10.Egyebek

Lillik Dóra azt kérdezi a jelenlévőktől, hogy bárkinek van-e mondanivalója az
“Egyebek” napirendi pontra vonatkozóan.

Diczkó Dalma kér szót, köszönti a jelenlévőket és gratulál az Elnökségnek a
megválasztásukhoz. Megköszöni mindenki munkáját, és az elmúlt időszakot, ugyanis az
ELTE HÖK elnökeként mindig tudott a karra számítani, és azt reméli, hogy ez a továbbiakban
is így marad. Külön gratulál Lillik Dórának, és sok sikert kíván az egész Elnökségnek.

Lillik Dóra megköszöni az előző Elnökség, és a leköszönő személyek éves munkáját,
illetve köszönti az új Elnökség tagjait.

Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:30 perckor lezárja.

Budapest, 2024. június 6.

Fejes Zsófia Szóráth Blanka
elnök tag

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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